
Protokół  

ze wspólnego posiedzenia 

 Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty, Komisji Rewizyjnej  

oraz Komisji Budżetu  

odbytego w dniu 30 grudnia 2020 r.   
 

Wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – 

Przewodniczący Rady Gminy, który powitał radnych i przybyłych gości.   

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Analiza projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Gminy, m.in. dotyczących: 
- planowanych zmian w budżecie gminy, 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Widawa na lata 2020 – 2029, 

- udzielenia Wójtowi Gminy Widawa upoważnienia do wystąpienia z wnioskiem 

o dofinansowanie zadania: „Wykonanie instalacji fotowoltaicznych w budynkach 

użyteczności publicznej i infrastruktury publicznej Gminy Widawa”, 

- zmiany podjętej uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu 

użyteczności publicznej – stadionu sportowego, 

2. Zapoznanie się z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. projektu budżetu gminy 

na 2021 r. i opinią do projektu uchwały dot. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Widawa. 

3. Sprawy bieżące i różne.  

 

 
Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji przystąpili do zatwierdzenia 

protokółów z poprzednich posiedzeń. Do przedstawionych protokołów nie wnoszono uwag 

i zostały przyjęte przez wszystkich członków komisji. 

 

 Jako pierwszy głos zabrał radny Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady Gminy, który 

nawiązał do złożonego przez radnego Brożynę wniosku w sprawie wystąpienia do Sejmiku 

Województwa, aby powziął działania zmierzające do uregulowań prawnych zmierzających do 

blokowania działalności gospodarczych negatywnie wpływających na środowisko. 

Kontynuując dodał, że bliższych wyjaśnień w tym zakresie udzieli Pani Dorota Kaczmarek – 

zastępca Kierownika RIK, ale podjęcie takich działań zblokuje inwestycyjnie całą gminę, 

oznajmił Przewodniczący Rady Gminy. 

Powyższe poparła Pani Kaczmarek twierdząc, że podjęcie działań o które wnioskuje radny 

Brożyna totalnie zablokuje rozwój inwestycyjny w gminie. W tym miejscu szeroko omówiła 

przedmiotową kwestię.  

W związku z powyższym radny Brożyna stwierdził, że należy się wycofać z wnioskowanych 

działań, aby nie ograniczać rozwoju przedsiębiorczości. Dodał, że jego zamysłem było 

wstrzymanie decyzji o budowie kurników w m. Goryń – o takie działanie apelowali 

mieszkańcy sołectwa Goryń i miejscowości okolicznych, dodał radny.  

W temacie głos również zabrał Pan Wójt, który oznajmił, że proponowane przez radnego 

zmiany można również zawrzeć w planie zagospodarowania przestrzennego.  



W toku dalszego posiedzenia Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy omówił złożone 

projekty uchwał. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Stępnik zamknął obrady 

Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna                
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